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Abstract (en)
[origin: US5402541A] The lift platform (16) of a lifting apparatus (10) can be raised and lowered by a hydraulically operated lifting device (12) . The
back rest (18) can be swivelled backwards and forwards by a swivelling device (19). A multi-valve housing (20) is connected via pressure lines (24,
26) to the lifting and swivelling devices (12, 19). A hydraulic water supply line (22) feeds hydraulic water to the multi-valve housing (20) . The multi-
valve housing (20) contains main valves for filling or emptying the lifting and swivelling devices (12, 19). The multi-valve housing (20) is triggered by
an external manual control unit (30) via a flexible multiple line (28) .

Abstract (de)
Die Hubplatte (16) eines Lifters (10) ist mittels einer druckwasserbetätigten Hubvorrichtung (12) auf- und abfahrbar. Die Rückenlehne (18) ist
mittels einer Schwenkvorrichtung (19) vor- und zurückschwenkbar. Ein Mehrventilgehäuse (20) ist mittels Druckleitungen (24, 26) an die Hub- und
Schwenkvorrichtungen (12, 19) angeschlossen. Eine Druckwasserversorgungsleitung (22) führt dem Mehrventilgehäuse (20) Druckwasser zu. Das
Mehrventilgehäuse (20) enthält Hauptventile für das Füllen bzw. Entleeren der Hub- und Schwenkvorrichtungen (12,19). Das Mehrventilgehäuse
(20) wird von einem externen Handsteuergerät (30) über eine flexible Mehrfachleitung (28) angesteuert. <IMAGE>
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